

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 29 août 1913, p.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée. Tous présents.

1.—Soumis un compte au montant de \$30.00, de M. Gabriel Verdier, pour agrandissement et encadrement d'une photographie des Membres du Conseil.

Résolu: D'autoriser le paiement dudit compte.

2.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, au montant de \$25,777.48, suivant liste certifiée.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

3.—Il est

Résolu: D'informer les chauffeurs d'automobiles sous le contrôle de la Cité que lorsqu'ils auront besoin de quelque fourniture que ce soit pour l'automobile dont ils ont la charge, ils devront faire certifier leurs réquisitions par l'Ingénieur Chevalier, du Département des Incendies, avant de les faire parvenir à l'Agent des Achats et des Ventes.

4.—(15708) Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: D'autoriser la remise d'un dépôt de \$100.00 à M. J. H. Leahy, en rapport avec la construction d'un égout autour du Square Richmond.

5.—(15623) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef au sujet du salaire des Inspecteurs du Département des Travaux Publics.

Résolu: De renvoyer ledit rapport à l'Ingénieur en Chef (M. Barlow) pour rapport supplémentaire.

6.—Soumise une offre de la Compagnie de Briqueterie Grand Nord, de vendre de la brique à la Ville.

Résolu: De référer à l'Agent des Achats et des Ventes.

7.—(15615) Soumis un rapport du Directeur de l'Assistance Municipale, recommandant le vote d'une somme de \$13,400.00 pour l'achat de l'ameublement requis pour le Refuge Municipal Meurling, suivant détails mentionnés audit rapport.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 29th August 1913, p. m.

His Worship Mayor L. A. Lavallée; all the members of the Board.

1.—Submitted an account amounting to \$30.00, from Mr. Gabriel Verdier, for enlarging and framing a photograph of the members of Council.

Resolved: That payment of the said account be authorized.

2.—Submitted warrants verified by the City Comptroller, amounting to \$25,777.48 as per certified list.

Resolved: That payment of same be authorized.

3.—It was

Resolved: That the chauffeurs of automobiles belonging to the City be informed that whenever they may need supplies for the automobiles under their charge, they must have their requisitions certified by Engineer Chevalier, of the Fire Department, before sending the same to the Purchasing and Sales Agent.

4.—(15108) On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: That the refund of a deposit of \$1,000 to Mr. J. H. Leahy, in connection with the construction of a sewer around Richmond Square, be authorized.

5.—(15623) Submitted a report from the Chief Engineer anent the salary of the Inspectors of the Public Works Department.

Resolved: That said report be referred back to the Chief Engineer (Mr. Barlow for a supplementary report.

6.—Submitted an offer from "La Compagnie de Briqueterie Grand Nord," to sell bricks to the City.

Referred to the Purchasing and Sales Agent.

7.—(15617) Submitted a report from the Director of Municipal Assistance, recommending that the sum of \$13,400 be voted to purchase the furniture required for the Meurling Municipal Refuge, as per details set forth in the said report.